
        
            
                
            
        

    
	God, the great Creator, is far beyond our limited human comprehension. So He sent Jesus, in the form of a man, to understand us and show us what He Himself is like and to bring us to Himself.

	So the Word became human and made his home among us. He was full of unfailing love and faithfulness. And we have seen his glory, the glory of the Father’s one and only Son. (John 1:14, NLT)
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	Бог, великий Творец это Дух. Он запределен для нашего ограниченного восприятия. Поэтому Он прислал к нам Иисуса в облике человека, чтобы Тот понял нас, показал нам, каков Сам Бог, и привел нас к Нему. 

	Слово стало человеком и поселилось среди нас. И увидели мы Его Божественное величие — величие единственного Сына у Отца. Слово было исполнено благодати и истины. (От Иоанна 1:14)

	 

	 


Salvation is a gift. All you have to do is reach out your hand of faith and receive it. It's yours for the asking.  

	To all who believed Him and accepted Him [Jesus], He gave the right to become children of God. (John 1:12, NLT)  
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	Спасение доступно, безвозмездно, это дар. Протяните за ним руку веры, и он ваш. 

	Тем, однако, кто принял Его и поверил в Него, Он дал право стать детьми Божьими. (От Иоанна 1:12)

	 

	 


God wants to freely forgive everyone for every wrong they have ever committed. 

	God did not send His Son into the world to condemn the world, but that the world through Him might be saved. (John 3:17, NKJV)
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	Бог с легким сердцем простит любые проступки любому человеку. 

	Ибо не послал Бог Сына Своего в мир, чтобы судить мир, но чтобы мир спасен был чрез Него. (От Иоанна 3:17)

	 

	 

	 


Once you've received Jesus Christ as your Savior, there are no ifs, ands, or buts about it—you are a saved child of God! You have eternal life right now, and you can't lose it. 

	He who believes in the Son has everlasting life. (John 3:36, NKJV)
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	Как только вы признали Иисуса Христа своим Спасителем, вы пополнили число спасенных Божьих детей – причем без каких-либо «но», «а» или «если». вы получили вечную жизнь, и вам ее не потерять. 

	Тот, кто верит в Сына, имеет вечную жизнь. (От Иоанна 3:36)

	 

	 


Though many great teachers have spoken and taught about love and God, Jesus is love and He is God! Jesus is the only one who died for the sins of the world and rose from the dead. He is the only Savior.

	Jesus said, “I am the way, the truth and the life. No one comes to the Father except through me." (John 14:6, NKJV)
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	Много было в мире великих учителей, которые говорили о любви и о Боге, но один лишь Иисус и есть сама любовь, Он и есть Бог. Никто больше не умирал за грехи мира и не воскресал из мертвых. Иисус единственный Спаситель. 

	Иисус сказал: Я есмь путь и истина и жизнь; никто не приходит к Отцу, как только через Меня. (От Иоанна 14:6)

	 

	 

	 


Just like you have to eat in order to have physical strength, you have to feed on God’s Word to have spiritual strength. 

	The Words that I speak to you are spirit, and they are life. (John 6:63, NKJV).

	[image: Image]

	Чтобы быть сильными духом, вам нужно питать свой дух Божьим словом – точно так же, как нужно есть здоровую пищу, чтобы быть физически сильными. 

	Слова, которые говорю Я вам, суть дух и жизнь. (От Иоанна 6:63)

	 

	 

	 


Prayer is not meant to be a "pious reverie". Prayer is an intensely practical thing, as real, as uniform, as genuine as using the telephone. And the party at the other end of the line—God Himself—says to us:

	Ask Me for anything in My name, I will do it. (John 14:14, NLT).  

	[image: Image]

	Молитва – это нечто столь же реальное и столь же универсальное, как обычный для нас телефонный разговор. А абонент на другом конце линии – никто иной, как Господь-Вседержитель. Он говорит нам: 

	Если чего попросите во имя Мое, Я то сделаю. (От Иоанна 14:14)

	 

	 

	 

	 

	 

	 

	 

	 

	 


Once we receive Jesus as our Savior, He lives in us. And if we will remember that we're weak and imperfect without Him, He can come through and be our everything. 

	Without Me you can do nothing. (John 15:5, NKJV)
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	Мы приглашаем Иисуса в сердце, и с этого момента Он обитает внутри нас. Если мы не будем забывать о том, что слабы и несовершенны без Него, то Он сможет действовать в нас и станет для нас всем.

	Без Меня не можете делать ничего. (От Иоанна 15:5)

	 

	 


When we try our best to do things God's way, we can stop struggling to find happiness, because happiness comes to us.

	If you know these things, happy are you if you do them. (John 13:17, KJV)

	[image: Image]

	Если мы изо всех сил стараемся поступать в соответствии с Божьим замыслом,  то нам нет необходимости изнурять себя поисками счастья, потому что счастье само придёт к нам.  

	Если будете знать это и выполнять его, вы будете благословенны. (От Иоанна 13:17)

	 

	 


This is the good news of the Gospel: the love that God has for each individual, the offer of everlasting life, of resurrection from the dead, of being a new creature in Christ Jesus today and for eternity. 

	Jesus [said], “I am the resurrection and the life. Anyone who believes in me will live, even after dying. Everyone who lives in me and believes in me will never ever die.” (John 11:25-26, NLT)
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	Вот она, благая весть Евангелия: Бог любит каждого человека, предлагает нам вечную жизнь, воскрешает нас из мёртвых, делает нас новыми творениями во Христе Иисусе сегодня и частью всеобщего нового творения навеки.

	Иисус сказал: Я есмь воскресение и жизнь; верующий в Меня, если и умрет, оживет. И всякий, живущий и верующий в Меня, не умрет вовек. (От Иоанна 11:25-26)
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